
01 Jan 2023 - 31 Dec 2023

*Yonggung Cloud Bridge&Skyway
*Gamcheon Village
*Heaundae BlueLine Park
*Bulguksa Temple

FTG6D4NPUSWAH230518KB

1 Penang - Transit City - Busan (MOB)
Assemble at Penang International Airport for your flight to Busan.
**Overnight onboard

2 Busan (LD)
Upon arrival,proceed to Gamcheon Village , Yongdusan Park. After
lunch visit to the Kukje Market and Jagalchi Market . Back to hotel in
Busan。
**Gamcheon Village - Cultural Village is a beautiful village formed by a
series of steps in the foot of the mountain. It is known as Machu
Picchu in Busan. In the Ganchuan Cultural Village, visitors can see
small houses of various themes and styles in the lanes. These are the
ideas of the villagers. The tourists can also follow the villagers for
interesting experiences.
**Overnight at Busan

3 Busan - Gyeongju (BLD)
After breakfast, Then, transfer to Gyeongju visit Bulguk Temple, Anapji
Pond,Gyochon Hanbok Villldge (Hanbok wearing) and
Cheomseongdae Obervatory. Back to hotel in Busan
**Bulguksa Temple located at the mountainside of Tu Han Mountain
and are the core of the splendid Silla Buddhist culture.
Cheomseongdae Obervatory Located in the center of Gyeongju in the
Republic of Korea, it was built in 634. It is the oldest astronomical
building and the oldest surviving observatory in Asia.
**Overnight at Busan

4 Busan (BLD)
Today, experince the Haeundae BlueLine Park (with one way ocean
train ride), and Skyline Luge Ride (2 time ).After lunch , proceed to
Yonggung Temple .Taking Songdo Ocean Cable Car to Yonggung
Cloud Bridge &Skywaik . Back to hotel in Busan.
**Yonggung Temple is a Buddhist temple in Gijang-gun, Busan, South
Korea. The temple was built in 1376 by the teacher known as Naong
during the Goryeo Dynasty.

**Yonggung Cloud Bridge Skywalk
The overpass connecting the small island 'Dongseom' across the sea
is shaped like a 'lucky key' and is said to be a bridge that connects
love and brings good luck!
**Overnight at Busan

5 Busan (BLD)
This morning , visit to Korean Ginseng Shop , Healthy Liver &
Cosmetic Shop . After lunch proceed to Duty Free Shop, Seomyun
Street, ,
Biff Square & Gwangbokdong Street. After dinner , back to hotel in
Busan.
**BIFF Square - Located in the Nampodong area, BIFF Square was
once the venue for the Busan International Film Festival. Here, you
can find the commemorative handprints and signatures of many
filmmakers. Although the film festival has now moved to Haeundae,
BIFF Square is still a popular place for young people to gather
Korean authentic food and fashion trends.
**Overnight at Busan

6 Busan - Transit City - Penang (B/MOB)
After breakfast, proceed to Busan International Airport for departure
flight home.



* 龙宫云梯及天空步道
* 甘川文化村
* 海云台蓝线公园

* 佛国寺

01 Jan 2023 - 31 Dec 2023 FTG6D4PUSWAH230518KB

1 槟城 - 中转城市 - 釜山 (机上用餐)

全体团员齐聚槟城国际机场，乘搭客机飞往南韩首都釜山。

**夜宿于机上

2 釜山 (午晚餐)

今早抵达釜山后，前往参观甘川文化村,龙头山公园， 午餐

后， 前往Kukje市场和札卡其市场。返回釜山酒店。

**甘川文化村-是位在山脚下，呈阶梯式聚集在一起的房子

们以巷弄为中心所形成的美丽村落，被人们称为釜山的马丘

比丘。在甘川文化村裡，旅客可以看到各式主题的小房子，

以及巷弄内的造型摆设等，这些都是村民们的创意，旅客也

可以跟著村民来场有趣的体验观光光呢。

**夜宿于釜山

3 釜山 - 庆州 - 釜山(早午晚餐)

今天，乘车前往庆州，抵达后前往参观佛国寺， 庆州校村传统

韩屋村(韩服体验)，雁鸭池及瞻星台。返回釜山酒店。

**佛国寺坐落于吐含山山腰处，是灿烂的新罗佛教文化的核

心。

**瞻星台位於大韩民国的庆州市中心，建於公元634年，是最

古老的天文建築物，也是目前亚洲现存最古老的观象台。
**夜宿于釜山

4 釜山 (早午晚餐)

今天，前往海云台蓝线公园(含单程海云台海边列车)，天际斜

坡滑车体验场(含两张门票)，午餐后，参观海东龙宫寺，随后

乘搭松岛海上缆车，前往龙宫云桥及天空步道游览。返回釜山

酒店。

**海东龙宫寺是位于韩国釜山机张郡的一座禅门曹溪宗佛

寺，是韩国唯一一座建在海边的佛寺。 佛寺于1376年由高丽

恭愍王时期的国师懒翁禅师所建.

**龙宫云桥 是可以纵览松岛全景的地方。站在云桥之上可以

把岩南公园海岸散步路、天空中穿梭的缆车和松岛海水浴场的

全景尽收眼底。

**夜宿于釜山

5 釜山 (早午晚餐)

今天，游览人参店，护肝宝及化妆品店。之后前往BIFF广

场，光复路，西面街，免税店。

**BIFF广场-位於南浦洞地区的BIFF广场，曾经是釜山国

际电影节的举办场地，在这里，你可以找到不少电影人的

纪念手印及签名。虽然现在电影节已經移師至海云台，但

BIFF广场仍然是一个集结韩国地道美食及时装潮流而受年

青人欢迎的地方。

**夜宿于釜山

6 釜山-中转城市-槟城 (早/机上用餐)

早餐后，前往釜山机场飞返美丽的家园。


